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Datum:  21 april 2016 
Onderwerp: Jaarlijkse Vergadering van Deelgenoten - Stadstuin Amersfoort 
Locatie:  Scouting gebouw 
Tijdstip:  19.30 uur – 21.30 uur 

 

 
Opening / mededelingen / inleiding 
 Om 19.30 uur wordt de vergadering door de (onafhankelijke) gespreksleider Willen van Laar geopend. Hij 

heet iedereen welkom en is verheugd over de opkomst op deze mooie zomerse avond. 
 In een korte voorstelronde stelt het bestuur zich voor.  

 
Verslag VvD d.d. 18 februari 2015 
 Het verslag wordt goedgekeurd en vastgesteld. 
 
Stand van zaken Stadstuin  

Communicatie 
 De communicatie verloopt per 1 januari 2015 bijna geheel digitaal, behoudens de papieren flyer die nieuwe 

bewoners krijgen.  
 Iedereen wordt verzocht dat als men nieuwe buren krijgt, dit even door te geven via info@onzestadstuin.nl, 

zodat de nieuwe bewoners een flyer krijgen.  
 Aantal e-mailadressen is nog beperkt tot ca. 300 stuks, er is een groot bereik die nog helemaal dekkend is 

via e-mail. 
 De inschatting is dat een overgrote meerderheid van de bewoners van Stadstuin worden bereikt door de 

ingezette communicatiemiddelen. 
 
Onderhoud van Stadstuin  

 Onderhoud via plaats op basis van de RAW methodiek. (http://www.crow.nl) De RAW systematiek 
(Rationalisatie en Automatisering Grond-, Water- en Wegenbouw) wordt tegenwoordig voor heel veel 
werkzaamheden gebruikt, waaronder groenonderhoud. De systematiek zorgt ervoor dat duidelijk is wat er 
gedaan moet worden, wie wat moet doen, hoeveel het kost en rapportage en monitoring van de 
werkzaamheden. Door het maken van een RAW bestek is budgettering overzichtelijk, is er transparantie en 
vindt betaling plaats op basis van uitgevoerde werkzaamheden.   

 In 2015 is er een inhaalslag gemaakt m.b.t. actualiseren van gegevens in de gemeentelijke database die de 
basis vormen voor het maken van een RAW bestek. Het bestek van 2016 is op basis van complete en juiste 
gegevens opgesteld. 

 Een aantal zaken die in 2015 zijn uitgevoerd worden toegelicht (zie bijlage). 
 Er wordt geprobeerd om de kosten van herstel van schade te verhalen op de veroorzakers (bijv. rijsporen). 

Belangrijk daarbij is dat bewoners die zien dat er schade gemaakt wordt, foto’s maken en het kenteken van 
de auto noteren. Er zijn recentelijk 2 gevallen waarbij de schade verhaald wordt via de autoverzekering. 
 
Er ontstaat een discussie over schade veroorzaakt door de bewoners, bijv. van de waterlintwoningen die 
gras en struiken kapotrijden voor hun woning. Deze bewoners hebben in de loop van 2015 een brief 

Aanwezig bestuur Deelgenoten Aanwezige Deelgenoten/genodigden Onafhankelijke 
gespreksleider  

 

Mark Geurtsen (Koninkrijkszaal) (Voorzitter)  
Paul Deen (Bewoners) 

± 32 Deelgenoten/bewoners Willem van Laar  

Johan Kole (Bewoners)    
Diana Paarlberg (Portaal)  
Norbert Sidler (Het Eiland) 

Bas Kemper (notulen - 
secretariaat/parkmanager) 

  

Wim den Hartog (St. Schietbaan Nieuwland) 
 

   

mailto:info@onzestadstuin.nl
http://www.crow.nl/


 
Verslag Vergadering van Deelgenoten 21 april 2016 – Stadstuin Amersfoort  

 
 

Versie definitief    Pagina 2 van 18    Datum definitief : 19 april 2017 
 

 

gekregen, dat de schade die op deze manier door hen veroorzaakt wordt niet meer gerepareerd wordt, 
totdat men het parkeergedrag aanpast.  
Er worden een aantal opties benoemd: 
- Direct gaan handhaven. 
- Gaan handhaven, maar eerst nogmaals waarschuwen. 
- 2016 gebruiken om veelvuldig te waarschuwen en pas daarna gaan handhaven. 
- Eerst schade herstellen en dan gaan handhaven. 
 
Duidelijk blijkt dat de aanwezigen van mening zijn dat er tegen de veroorzakers opgetreden moet worden 
en dat deze de schade moeten betalen.  
Het bestuur zegt toe dit onderwerp in te brengen in het stichtingsbestuur om te bespreken welke aanpak 
mogelijk en wenselijk is.  
 
Aanpak wateroverlast  

 Bij een aantal loop-/fietspaden zijn stukken van het gras naast het pad weggehaald (afgeschraapt), zodat 
het hemelwater dat op het pad bleef staan van het pad kan aflopen. Daarmee wordt de overlast van 
waterplassen en mogelijke gladden stukken bij bevriezing opgelost. 

 Op 10 locaties worden verschillende soorten (combinaties) van oplossingen getest. Om te kunnen bepalen 
wat de effecten zijn, zal er minimaal 1 jaar gemonitord moeten worden. 
 

Vraag: 
 Is de functie van parkmanager (directievoerder/toezichthouder) een nieuwe extra functie? 

Mark Geurtsen licht toe dat dit niet het geval is. Met BTL was er een organisatie die alle functies vervulde; 
parkwachter, onderhoud, secretariaat, website, accountmanager etc.  
Daarna is ervoor gekozen om de verschillende functies los te maken en separaat in te vullen. Het bestuur is 
van mening dat het niet nodig is om de rol van parkwachter, zoals vroeger ingevuld werd door BTL met een 
persoon die meerdere dagen aanwezig is in Stadstuin, op dezelfde manier in te vullen. Door social media,  
e-mail etc. is het communiceren met het bestuur gemakkelijk, bovendien scheelt het kosten. 

 
Financiën  
 Norbert Sidler (penningmeester) geeft een toelichting op de financiële stand van zaken.  
 De registeraccountant heeft het financieel jaarverslag van 2015 goedgekeurd.  
 Uit de bestaande financiële middelen kan - met inachtneming van de huidige parameters, inflatie 1,5% en 

rendement van 2,3 % - het onderhoud van het groen voor de komende 37 jaar gefinancierd worden. 
Aangezien de rendementen op tegoeden sterk gedaald zijn de laatste jaren, moet goed op de uitgaven gelet 
blijven worden om te zorgen dat de 38 jaar gehaald wordt. De financiële planning – gebaseerd op een 
overzienbare periode van 5 jaar - laat zien dat dit haalbaar is. De ontwikkelingen op de financiële markten 
zijn – zeker voor een periode langer dan 5 jaar - niet te voorspellen, het bestuur zal dit goed blijven 
monitoren. Het blijft een uitdaging om het benodigde rendement met de financiële middelen te halen. 

 Er is slechts ruimte voor incidentele projecten (bewonersinitiatieven etc.) van € 10.000,- per jaar. 
 Bij aanvang van de stichting Stadstuin werd nog gerekend met rendementen van 4% per jaar, nu is dat ca. 

2,3 %. Daarnaast heeft de gemeente Amersfoort de jaarlijkse bijdrage (subsidie) van € 141.000,- in het 
kader van de stadsbrede bezuiniging van 15% verlaagd naar € 125.000,- en is de inflatiecorrectie nog steeds 
niet hersteld.  

 Mocht in de toekomst blijken dat de initiële termijn van 50 jaar niet haalbaar blijkt te zijn, dan zal er door de 
deelgenoten moeten worden bijbetaald om het onderhoud te blijven financieren. Op dit moment echter is 
de termijn van 50 jaar nog steeds haalbaar. 
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Werkgroep Groen 
 Johan Kole licht de werkzaamheden van de werkgroep Groen toe. 
 Het is duidelijk dat de huidige financiële stand van zaken en de ontwikkelingen op de markt het noodzakelijk 

maken om zeer terughoudend om te gaan met initiatieven die geld kosten. 
 Dit jaar wordt de groenvisie 2016-2025 afgerond.  

 
 Vraag: 
Een bewoner meldt dat hij ontevreden is over de huidige staat van onderhoud van de eettuin De Pergola. 
Op dit moment lukt het onderhoud door bewoners niet en moet er iets gebeuren.  
Johan Kole antwoordt dat het inderdaad nodig is om de hovenier te vragen om het onderhoud (gedeeltelijk) 
over te nemen. Er zijn nog steeds enthousiaste vrijwilligers, maar dat zij er te weinig voor de hoeveelheid 
werk.  
Het bestuur van de stichting Stadstuin heeft ook geconstateerd dat het onderhoud van De Pergola niet 
optimaal verloopt en is daarom bezig met het bekijken wat er nodig is om De Pergola te onderhouden en 
welke kosten daarmee gemoeid zijn. 
Ondertussen wordt ook geprobeerd om meer bewoners enthousiast te maken om te helpen met het 
onderhoud. 

 
Invulling en rol bestuur VvD en nieuwe bestuursleden VvD 
 Mark Geurtsen legt kort het verschil uit tussen het bestuur van de VvD en die van de stichting Stadstuin. 

Beide besturen bestaan uit 9 leden, maar in het bestuur van de stichting Stadstuin zitten naast 7 
bestuursleden van de VvD ook 2 bestuursleden vanuit de gemeente Amersfoort. De stichting Stadstuin 
beheert de financiële middelen. Het bestuur van de VvD heeft geen budget. 
De Vergadering van Deelgenoten heeft tot doel de stichting te adviseren en vervult een controlerende rol.  
Het bestuur van de stichting Stadstuin vergadert 4 x per jaar, het bestuur van de VvD komt maar 1 x per jaar 
tijdens de bijeenkomst van de VvD bij elkaar. 

 Er zijn 3 vacatures in het bestuur van de VvD en 1 in het bestuur van de stichting Stadstuin. Mariëtte 
Benschop is geen bestuurslid meer. Er waren al langer 2 vacatures in het bestuur van de VvD. 

 Jeannette Termeulen heeft zich aangemeld als kandidaat voor het bestuur van de VvD en stelt zich kort 
voor. De aanwezigen hebben geen bezwaar tegen de kandidatuur en daarmee is Jeannette Termeulen 
benoemd als bestuurslid in de VvD. Als geen andere kandidaten zich aanmelden, zal zij voorgesteld worden 
als bestuurslid voor de stichting Stadstuin. 

 
Planning 2016 
 Groenvisie 2016-2025 afronden, dit is een aanvulling op het huidige beheerplan. In de groenvisie worden 

o.a. de accenten in het groenbeheer vastgelegd voor de periode van 10 jaar. 
 Communicatiebeleid afronden 
 Afronden werkzaamheden proeflocaties wateroverlast en monitoring van de effectiviteit hiervan. 
 
Overzicht klachten / meldingen 
 Duidelijk is dat het aantal klachten sterk is afgenomen. 
 Het bestuur denkt dat de verbeterde communicatie, over bijvoorbeeld rond het maaibeleid van de 

kruidenrijke grassen, strakker toezicht door de RAW systematiek op het groenonderhoud, de taken en 
verantwoordelijkheid van de stichting, ervoor gezorgd hebben dat er minder vragen / meldingen binnen 
kwamen. Doordat duidelijkheid is over de taken en verantwoordelijkheden van de stichting, is ook 
duidelijker wat niet tot de taak en verantwoordelijkheid van de stichting behoort, zoals handhaving bij 
overlast, hondenpoep etc., dit zijn taken van de gemeente. Melding van overlast etc. worden nu door 
bewoners rechtstreeks gedaan bij de gemeente Amersfoort (via website gemeente en/of BuitenBeter app).   
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Stelling / casus rond eventuele vervanging van plantenbakken aan de Forel 
Mark Geurtsen vraagt de aanwezigen om mee te denken over een vraagstuk waarvan het bestuur van de 
stichting Stadstuin hun input vraagt. Moet deze aanpassing uitgevoerd worden? Wat adviseert de VvD over 
dit vraagstuk? 
 Er worden verschillende opties benoemd: 

- Vullen met zand en dan betegelen, zodat het een zitbank wordt. 
- Omdraaien met een plank (kunststof) er bovenop, zodat het een zitbank wordt. 
- Allemaal weghalen en niets plaatsen (eventueel via Marktplaats verkopen). 
- Door bewoners laten adopteren en onderhouden. 
- Plantenbakken laten onderhouden door de hovenier. 

 
Uiteindelijk is er consensus dat de plantenbakken moeten blijven staan, maar omgebouwd moeten worden 
naar zitbanken, op een manier die onderhoudsarm is en te realiseren met minimale kosten. De opties van de 
plantenbak volstorten met zand met stenen er bovenop of omdraaien van de plantenbak met een kunststof 
plank erover heen, lijken het meest haalbaar. 
 
Een advies zal uitgewerkt en besproken worden in de AB vergadering van de stichting Stadstuin. Het besluit 
wordt teruggekoppeld naar de aanwezigen via e-mail (en nieuwsbrief). 
 
Ingekomen stukken en Rondvraag 

 

 (ingekomen stuk) Er is een brief binnengekomen van dhr. Kleijn of alle deelgenoten bij hun 
aankoopdocumenten van de woning ook een conceptbeheerplan (document van ca. 80 pagina’s) hebben 
ontvangen? Als dit niet gebeurd is, zou dit volgens de heer Kleijn niet juist zijn.   
Het blijkt dat de kopers van de eerste woningen deze wel ontvangen hebben, maar kopers die recenter een 
woning gekocht hebben, hebben deze niet ontvangen.  

 Vraag: Corrie vraagt of het mogelijk is om de pijpen van de Canyon te bekleden met Hedera? 
De Werkgroep Groen gaat een voorstel maken (in juni) ter besluitvorming van het bestuur van de stichting 
Stadstuin. 

 Vraag: Johan Kole vraagt of er bewoners interesse hebben om deel te nemen aan de klankbordgroep 
m.b.t. knooppunt Hoevelaken. Hijzelf zit daar al in, maar het is wenselijk als er nog een bewoner van 
Stadstuin zou willen deelnemen. 
Baren van Alté geeft aan hier in interesse te hebben en zal gaan deelnemen aan de klankbordgroep. 

 
Afsluiting 

 Willem van Laar sluit de vergadering. Hij nodigt de bewoners uit voor een drankje en een hapje en stelt voor 
om na te praten en vragen te stellen aan de aanwezige bestuursleden.  

 
 
Actiepunten 

NR. OMSCHRIJVING WIE  

1 Agenderen in AB vergadering van de stichting, hoe om te gaan met de schade die 
bewoners veroorzaken. Als voorbeeld kan de schade aan het gras en/of 
beplanting bij de waterlintwoningen genomen worden. 

Bestuur 

2 Uitwerken voorstel om plantenbakken aan de Forel om te bouwen naar 
zitbanken. Terugkoppelen besluit naar de aanwezigen d.m.v. e-mail (en 
nieuwsbrief). 

Bas Kemper 

3 Voorstel maken (agenderen tijdens vergadering werkgroep Groen in juni 2016) 
hoe de pijpen van de Canyon kunnen worden bekleed met Hedera. Dit voorstel 
wordt dan voorgelegd aan het bestuur van de stichting Stadstuin. 

Werkgroep Groen 

 



 
Verslag Vergadering van Deelgenoten 21 april 2016 – Stadstuin Amersfoort  

 
 

Versie definitief    Pagina 5 van 18    Datum definitief : 19 april 2017 
 

 

Bijlage: presentatie 
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